

## Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited

24th Floor, Shanghai Ruifeng Int'l Tower, 248 Yangshupu Road, Shanghai 200120, P.R. China TEL: (86-21) 61043333/3300 (general) FAX: (86-21) 6886 1584

To : MSC Booking Agents & Clients

From : MSC Shanghai office

Date : 15 March, 2012

No. of pages: 2

Dear Valued Clients,

## <u>General Rate Increase (GRI)</u> RedSea Service

Kindly be advised that MSC will apply a General Rate Increase (GRI) with below quantum for all cargo destined on RedSea Service (Including Shipment via Salalah Port with booking Prefix: 177EXXXX) which is effective from 1st Apr., 2012 SOB Date (including shipments based on Feeder SOB date).

Quantum:

USD 300 per TEU

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for continued support rendered and we sincerely urge you to contact us if you require any clarification.

Best Regards,

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited As Agent for Mediterranean Shipping Company S.A



## Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited

24th Floor, Shanghai Ruifeng Int'l Tower, 248 Yangshupu Road, Shanghai 200120, P.R. China TEL: (86-21) 61043333/3300 (general) FAX: (86-21) 6886 1584

## 通知

TO: 各订舱代理及客户

FM: MSC SHA

RE: General Rate Increase (GRI) – RedSea Service

接我司总部通知,自 2012 年 4 月 1 日起,通过 RedSea 航线出口(包括通过 SALALAH 中转的关单号码为 177EXXXXX 的港口)至红海的货物将征收 GRI, 具体费用如下:

GRI:

USD 300 per TEU

特此通知!

借此感谢广大代理及客户一贯的支持。

祝

商安!

利胜地中海航运(上海)有限公司 2012年3月15日